
 

 

Styremøte  
Ekofisk-Komiteen  

09.09.2014 
 

Kl.10.00 
 

 
Tilstede:  
Leder (fungerende)  Eirik Birkeland 
Nestleder (fungerende) Geir Terje Stengårdsbakken  
2. Nestleder    Frode Nirisen - Referent 
HVO/Styremedlem   Remie Gildrenes 
HVO/Styremedlem  Anbjørn Lærdal 
HVO/Styremedlem (vara) Glenn Sæthre  
HVO/EK-Land   Ståle Skretting 
Prosjekt/Nepco  Asbjørn Ekse 
 
   
 
 
1. Åpning ved fungerende leder Eirik Birkeland 

Eirik åpnet møte og gikk gjennom agenda for dagen. 
 

2. Protokoller/referater  
2.1. Referat fra forrige møte ikke klart. 

 
3. Organisasjon og verving 

3.1. Oppdaterte status på medlemsutviklingen frem til d.d., + 23 medlemmer siste periode. 
Vi har nå passert godt over 1500 medlemmer. 

3.2. Det er nå stor interesse for å starte opp aktiviteten i ungdomsutvalget. Ola Wetteland ser på             
  muligheten for dette. 

  
4. Tariffavtaler, lønn og arbeidsvilkår 

4.1. Lokale forhandlinger er nå ferdigstilt. Vi henviser til Ekofisk-Komiteens hjemmeside for 
informasjon. 

4.2. Nye retningslinjer for julebord. Dette må arrangeres fra 1/10 til 31/12. Regningene må være 
registrert i SAP før 31. januar. 
 

5. Økonomi og administrasjon 
5.1. SR-Bank orienterte styret om Ekofisk-Komiteen's investeringer. Vi har pr. i dag en forsiktig 

plassering av våre midler. 
5.2. Vi har nå gitt fullmakt til at SR-Bank kan investere i egne fond. Med forsiktig investering.  

 
 
 



6. Konferanser, kurs og studiearbeid 
6.1. Påmelding for tillitsvalgtkurs 15. – 17. oktober og 3. – 5. november. Turene begynner nå å bli 

fulltegnet. Det ble også diskutert emner som skal brukes på årets samlinger.  
6.2. Det blir møte i EWC 29. og 30. september. Møte holdes i Aberdeen. 
6.3. Eirik Birkeland gikk gjennom praktisk informasjon til Landsmøte 2014. Industri Energis 

landsmøte holdes i Oslo uke 43 fra 20. til 24. oktober. 
 
7. Prosjekter 

7.1. Asbjørn Ekse oppdaterte styret på Tommeliten prosjektet. 
 

8. Bedriftsinterne saker 
8.1. Geir Terje Stengårdsbakken oppdaterte styret på arbeidsmetodikkene for sparekampanjen 

2014.  
8.2. Eirik Birkeland oppdaterte styret om pågående saker opp mot bedriftens innleiepolitikk. 

 
9. Vernefaglig 

9.1. Anbjørn Lærdal oppdaterte styret angående den pågående gransking av hendelse på Eldfisk 
med påfølgende utslipp til sjø.  

 
 

 
 

 
 
 
Møtet avsluttet kl. 15.00 
 
 
 
 

 


